

Directie Leefmilieu

vergadering van  
28 augustus 2017

## **Eerste Commissie - Verslag van de vergadering**

Aanwezig

kenmerk

M00/eerstecommissie/28-08-17

**Voorzitter**

betreft

**Eerste Commissie – Grondgebonden materies**

D. Otte

**Ondervoorzitter**

B. Diependaele

De voorzitter opent om 18.05 uur de vergadering.

**Secretaris**

N. Van Duyse

OPENBARE ZITTING

**Gedeputeerden**

A. Vercamer,  
G. Versnick  
P. Hertog

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van de 1<sup>ste</sup> commissie van 13 juni 2017.

Het verslag wordt goedgekeurd.

**Effectieve leden:**

A. Boels, D. Buysse, A.  
Charlier, I. De Bal, M. De  
Brouwer, T. De Jonge, A.  
Demuyt, F. Dhondt, R.  
Gillis, S. Herman, M.  
Maenhout, L. Maes, L.  
Peleman, S. Van Gucht,  
P. Van Keymolen, A.  
Vervliet, A. Willems, G.  
De Troyer –  
provincieraadsvoorzitter

2. Plattenlandsbeleid  
Samenstelling Provinciaal Managementcomité (PMC)  
Vervanging van Marc De Buck als plaatsvervanger

Er zijn geen vragen.

3. Artexis – verkoopoptie aandelen  
Goedkeuring van de beslissing van de Raad van Bestuur van  
09 juni 2017 van de POM

Gedeputeerde Vercamer licht toe dat een goede onderhandelingspositie werd ingenomen en dat dit tot een positief resultaat heeft geleid. De Provincie heeft steeds gesteld dat ze bij de verkoop minstens dezelfde waarde als oorspronkelijk geboekt moet krijgen nl. 5,07 euro per aandeel.

**Plaatsvervangers:**

M. Van De Populiere, M.  
Verhoeve, V. De Merlier,  
B. Blommaert

**Provincieraadsleden –  
niet leden:**

Met de Internationale Jaarbeurs van Vlaanderen werd een overeenkomst bereikt waarbij de voorgestelde overnamewaarde 3,21 euro per aandeel bedraagt en waarbij met de Artexis-groep een constructie werd opgezet om het verschil te compenseren.

**Ambtenaren – technici:**

M. Cromheecke, A.  
Vliebergh, E. Poelman, –  
ambtenaar-verslaggever,  
B. Verbeke, M. Reuse

Er zijn geen vragen.

**Verontschuldigd:**

J. Dauwe,  
M. Deconick

4. Economie  
Subsidies samenwerking sociaal-economisch middenveld  
Toekenning van de subsidie 2017 aan Voka Oost-Vlaanderen

./...

Gedeputeerde Versnick licht toe dat we op die manier de verkiezing van de Voka ambassadeur ondersteunen.

Het is een subsidie van 5.000 euro; in kader van het economisch beleid lijkt dit goed besteed.

Raadslid Van Gucht vraagt wanneer deze subsidie van 5.000 euro wordt uitbetaald.

Gedeputeerde Versnick antwoordt hierop dat dit gebeurt zodra de bewijsstukken en het schematisch overzicht van in- en uitgaven zijn ingeleverd.

Gedeputeerde Vercamer vervolledigt dat in artikel 2 van het besluit de voorwaarden zijn uitgeschreven.

5. Provinciale waterlopen – verwerven van waterbeheersingsinfrastructuur  
Machtiging van de Deputatie de provincie te vertegenwoordigen voor de kosteloze overdracht door gemeenten aan de provincie

Er zijn geen vragen.

6. PEVA vzw Erov – vertegenwoordiging  
Vervanging van Jeroen Lemaitre als lid van de Algemene Vergadering en de Raad van Bestuur

Er zijn geen vragen.

7. Vzw Bosgroep Midden Oost-Vlaanderen  
Aanduiding van 1 plaatsvervangend lid in de Algemene Vergadering in vervanging van Marc De Buck

Er zijn geen vragen

8. Vzw Regionaal Landschap Meetjesland  
Goedkeuring van de gecoördineerde versie van de statuten en machtiging in die zin van de vertegenwoordigers in de Algemene Vergadering van de vzw

Gedeputeerde Vercamer licht toe dat sinds de oprichting van het Regionaal Landschap Meetjesland in 1998 er veel veranderd is en ook sedert de interne staatshervorming zijn er wijzigingen in de werking doorgevoerd.

Het is dan ook goed dat de wijziging van de statuten in een gecoördineerde versie wordt voorgelegd ter goedkeuring.

./...

Er wordt een gewaarborgde vertegenwoordiging van de publieke sector, de gemeenten en provincie voorzien.

Raadslid Gillis vraagt welke wijzigingen er precies zijn aangebracht. Dit is niet onmiddellijk terug te vinden.

Eddy Poelman verduidelijkt dat niet enkel de inhoud gewijzigd is, maar ook de volgorde van de artikels; hierdoor is het moeilijk om eenduidig de wijzigingen aan te duiden.

Gedeputeerde Vercamer vervolledigt dat artikel 4, 10 en 17 de cruciale artikels zijn die gewijzigd zijn.

Ter aanvulling worden de oude statuten bij dit verslag gevoegd.

#### 9. De Kaaihoeve te Zwalm

Dichtleggen vides en verbouwing hoofdgebouw  
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure

Gedeputeerde Vercamer licht toe dat dit een duurzaam voorstel is om de 3 bestaande vides te dichten met het oog op het bekomen van bijkomende leslokalen, dit om de efficiëntie te verhogen. Er zijn sommige dagen meerdere klassen die dan kunnen worden ontvangen.

Hiervoor wordt 264.963 euro voorzien.

Raadslid Diependaele stelt zich de vraag of bijkomende leslokalen wel nodig zijn. Is het wel steeds zo druk?

Gedeputeerde Vercamer antwoordt hierop dat dit wel degelijk verantwoord is; het is de bestaande infrastructuur die wordt geoptimaliseerd.

#### 10. Ruimtelijke planning

Overeenkomst tussen de Internationale Architectuuriënnale van Rotterdam en de Provincie betreffende het IABR-Atelier OVK

Goedkeuring van de overeenkomst en het samenwerkingsprotocol met toekenning van een subsidie

Gedeputeerde Versnick licht toe dat op de laatste provincieraad van 21 juni 2017 de principebeslissing over een mogelijke samenwerking tussen de Provincie Oost-Vlaanderen en de Internationale Architectuur Biënnale van Rotterdam (IABR) werd genomen.

Hiervoor zijn er voor de edities van 2018 en 2020 3 curatoren aangesteld: de Nederlandse Rijksbouwmeester, de Vlaamse Bouwmeester en een Vlaams architect.

./...

Deze IABR heeft een zeer grote uitstraling, maar ook inhoudelijk wordt er nagedacht over hoe de ruimtelijke ordening zich beter kan organiseren en meer specifiek over de uitdagingen van de demografie. Tussen nu en 2050 groeit de bevolking in het Oost-Vlaams Kerngebied met 100.000 tot 160.000 inwoners; dit zal natuurlijk een impact hebben op het ruimtegebruik. Deze bevolkingsgroei zou voor een impact van 12 % meer ruimtegebruik zorgen, maar dit is niet wenselijk, onrealistisch en ook ecologisch niet verantwoord.

Tijdens de zomer is er nog op verschillende tijdstippen vergaderd samen met de IABR.

Eenzijds zou er inhoudelijk versterking komen van het OVK team (import van knowhow); ook vanuit Den Haag en Rotterdam wordt gekeken hoe onze werkzaamheden kunnen verrijkt worden.

Een tweede voordeel is dat ook een aantal grote publieksmanifestaties zullen worden georganiseerd zodat ook de Oost-Vlaming zicht krijgt over hoe de Provincie met het ruimtelijk beleid wil omgaan en met de uitdaging van de demografische toename wil omgaan, en dit niet alleen op vlak van woning, maar ook op vlak van werken en alle andere facetten in het menselijk leven.

Dit programma loopt over 4 jaar en er wordt hiervoor 800.000 euro voorzien.

Er wordt tevens naar mogelijke subsidiëring uitgekeken.

Gedeputeerde Vercamer besluit dat met andere woorden gezocht wordt naar een maximale spill-over door cofinanciering.

Er zijn geen vragen.

#### 11. Toelichting internationale samenwerking: evaluatie en verslag missies Vietnam en China voorjaar 2017

Gedeputeerde Versnick licht toe dat in het voorjaar afgesproken was om na de geplande missies de verslagen voor te leggen in deze commissie.

Er waren in het voorjaar 2 missies naar Vietnam, een technische en een officiële, en 1 missie naar China.

Er zijn geen vragen.

#### 12. Varia

Er zijn geen varia.

./...

De voorzitter sluit de vergadering om 18.20 uur.

Gent, 29 augustus 2017

De secretaris

De voorzitter

Nicole Van Duyse

Dirk Otte

Ambtenaar- verslaggever

Eddy Poelman